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Kacin: 

Podnet sa týka kamerového systému v Trebišove, kde sa mi už viaceré, hlavne staršie páriky 

prihlásili k tomu, že bola napr. pani po omši vracajúca sa domov zrazená na prechode 

a polícia nevedela na základe nedostatočného kamerového záznamu alebo nekvalitného 

kamerového záznamu vypátrať páchateľa. Či by sme vedeli celkovo kamerový systém 

v Trebišove nejako zrekonštruovať, alebo aké sú naše možnosti? 

 

PhDr. Čižmár: 

Kamerový systém, je to oblasť, ktorú takisto máme záujem riešiť. Opäť pripomínam 

s podmienkou získania externých zdrojov. Vzhľadom na to, že mesto sa zapájalo do 

jednotlivých výziev na doplnenie a rozšírenie kamerového systému úspešne, mali sme tu 

zrealizovaných niekoľko fáz. Myslím, že ukončili sme etapou 9 ak sa nemýlim a potom aj 10. 

Je potrebné nateraz doriešiť jednu zásadnú vec a to je doriešenie softvérového, hardvérového 

vybavenia a takisto postupnú rekonštrukciu samotných sieti, ktoré sú súčasťou kamerového 

systému v meste. Táto investícia je pomerne rozsiahla, veľká. Tak, ako mnohé iné 

samosprávy aj my sme momentálne odkázaní len na čerpanie externých zdrojov, lebo takéto 

investície sa pohybujú v radovo v sto tisícoch až dovolím si povedať, možno až milión eur. Aj 

z toho dôvodu, lebo pre činnosť mestskej polície a pre riadenie kamerového systému bude 

nutné vybudovať aj optimálne a už primerané riadiace stredisko, nie tak, ako  to je doteraz,  

jedna miestnosť, ktorá je tomu venovaná. My, momentálne v tomto období už dlhodobo 

spolupracujeme aj s pánom náčelníkom a konzultujeme tieto veci s riadiacim orgánom alebo 

priamo s možným budúcim vyhlasovateľom výzvy, je to ministerstvo investícií. Dúfame, je to 

aj pre nás veľmi dôležitá vec, že výzva, ktorá bude ponúkať možnosť nielen výmeny 

samotných kamier, ale aj toho, čo tvorí základňu pre kamery, tzn. kapacitný softvér, hardvér, 

bude vyhlásená čo najskôr, pretože my sme momentálne vo fáze, kedy projekt ako taký, de 

facto máme prichystaný. Čiže je našim eminentným záujmom, myslím, že vy, ako poslanci, 

ste mali možnosť sa aj stretnúť  s pánom náčelníkom nedávno a ste tieto veci konzultovali. 

Viete dobre, že sa plánuje vytvorenie takéhoto operačného strediska tu v priestoroch budovy, 

sú na to vhodné priestory. Bude našim záujmom zároveň aj rozširovať kamerový systém, len 

momentálne musíme disponovať alebo pracujeme s tým čo máme, navyše to len chcem 

upozorniť a zároveň dať do pozornosti, že my stále sme poskytovateľom základného toho 

balíka kamerových záznamov aj pre štátnu políciu. Častokrát, len na vysvetlenie, jednoducho 

nie je technicky možné zmapovať komplet celý priestor, lebo tie kamery sú aj otáčavé. Čiže 

nie stále dôjde k úplnému a detailnému zabratiu toho inkriminovaného miesta. Vieme 

dohliadať osobu, vieme identifikovať páchateľa alebo príslušné auto, ale nie stále. V jednom 

momente máme pokryté všetko, do každého metra štvorcového. Takže kamery sú 

rozmiestnené podľa požiadaviek tak v štátnej polícii, ako aj dopravného inšpektorátu. 

Zároveň máme svoje vytypované miesta, ktoré sú inkriminované. Riadili sme sa aj podnetmi 

poslancov zo zastupiteľstiev ale určite bude záujmom mesta, aby sme tento celý projekt 

modernizovali do podoby, ktorú si už vyžaduje súčasný stav. Takže pracujeme na tom 

a budeme sa snažiť na to získať peniaze, čo najskôr.  

 

 


